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ZÁPIS  
Klubová schůze Východočeské pobočky KCHJ ČR 

7.4.2024  
 

1. Prezence účastníků 

2. Zahájení jednání předseda pobočky Moniky Hnátek Illová 

3. Konstatování dosažení schopnosti se usnášet. K 1.4.2024 má pobočka 153 členů. 

Potřebných je tedy 16 a přítomných je 26. 

4. Schválení programu jednání: Pro - 26, Proti - 0, Zdržel se - 0. 

5. Schválení pracovního předsednictva jako celku: Pro - 0, Proti - 0, Zdržel se - 0. 

• Předsedajícího schůze: Monika Hnátek Illová 

• Zapisovatele: Jaroslav Horský 

• Ověřovatele zápisu: Jan Kesner 

6. Schválení veřejné volby mandátové a návrhové komise: Pro - 26, Proti - 0, Zdržel se - 

0. 

7. Volba mandátové a návrhové komise jako celku: Pro - 26, Proti - 0, Zdržel se - 0. 

• Návrhová:   Jan Kesner 

• Mandátová:  

a. Antonín Doležal 

b. Hana Šírová 

c. Richard Kořízek 

8. Schválení veřejné volby aklamací (Zvednutím ruky) rady pobočky, kandidátů, delegátů 

na KS i všech ostatních hlasování. Pro - 26, Proti - 0, Zdržel se - 0. 

9. Zpráva předsedy o činnosti pobočky za uplynulé období. Vzpomínka na kolegy a 

kamarády M. Petráše, J. Šímaru, J. Barocha, R. Ocaska, P. Pelecha, L. Pulkrábka, K. 

Nejdla. V roce 2023 jsme uspořádali SBS Litomyšl a jako vždy Volský Žlab (KZN + 

SPK) a KV Jaroměřicích. Plán na rok 2024: Volský Žlab KZN, SPK a SV 

v Jaroměřicích. 

10. Zprávy členů výboru KCHJ o činnosti za uplynulé období. 

11. Finanční zpráva ekonoma KCHJ. 

12. Zpráva předsedy kontrolní komise KCHJ. 

13. Zpráva předsedy kárné komise KCHJ. 

14.  Ocenění členů pobočky: 

• Pracovní pohár, Vítěz v práci na lišku 



• Děkovné listy – za soutěže 

• Stříbrný odznak Vít Kristek 

• Stříbrný odznak Jiří Blažek 

• Stříbrný odznak Josef Mokrý 

• Zlatý odznak Bohuslav Drahoš 

• Zlatý odznak Antonín Doležel 

• Zlatý odznak Karel Bukovjan 

 

15. Návrhy členů pobočky na projednání na celostátní konferenci KCHJ 

• Zdravotní testy dle Chovatelské rady Pro - 26, Proti - 0, Zdržel se – 0. 

• Zvýšení členského příspěvku pro členy do 70 let. Pro - 24, Proti - 0, Zdržel se – 
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16. Návrhy kandidátů do výboru a volba výboru pobočky: 

• Výbor pobočky bude i nadále tříčlenný. Volba: Pro - 26, Proti - 0, Zdržel se - 0. 

• Předseda: Monika Hnátek Illová.  

• Člen Kateřina Krčková.  

• Člen Jaroslav Horský.  

17. Návrhy kandidátů a volba kandidátů do orgánů KCHJ, představení, informace, na 

jakou funkci chtějí kandidovat, volba: 

• Veronika Chrpová – místopředsedkyně. Pro - 24, Proti - 0, Zdržel se - 2. 

• Monika Hnátek Illová – výcvikářka. Pro - 24, Proti - 0, Zdržel se - 2. 

• Jaroslav Horský – člen výboru – IT referent, jednatel. Pro - 25, Proti - 0, Zdržel 

se - 1. 

18. Návrhy delegátů a volba delegátů na celostátní konferenci KCHJ, představení, volba: 

• 1  Tobolka Štěpán Pro - 22, Proti - 0, Zdržel se - 4 

• 2 Jan Kesner Pro - 26, Proti - 0, Zdržel se - 0. 

• 3 Karel Bukovjan Pro - 26, Proti - 0, Zdržel se - 0. 

• 4 Michal Šedivka Pro - 25, Proti - 0, Zdržel se - 1. 

• 5 Kateřina Krčková Pro - 25, Proti - 0, Zdržel se - 1. 

• 6 Augustin Josef Pro - 20, Proti - 0, Zdržel se - 6. Jako náhradník. 

19. Diskuse: 

• Diskuze o plnochruposti u standardních rázů. Paní Marková. 

• Paní Marková: Proč je na BZ pouze kapaná stopa. Viz ZR ČMMJ.  

• Paní Marková: Proč se na MRK nezapisuje do PP titul „U“.  Zapisovat může 

pouze plemenná kniha. 



• Paní Marková: Proč je povoleno křížit králičí a trpasličí ráz mezi sebou. 

Odpověď od Hlavní poradkyně chovu a místopředsedkyně. 

• Paní Marková: Kolik může mít fena vrhů za rok. Viz zápisní řád. 

• Vysvětlení ke zprávě Ekonoma klubu. Pánové Šedivka, Cikryt, Brož, Svoboda. 

• Paní Marková: Proč stačí pouze nora do pracovní třídy. Jezevčík je norník. 

20. Návrh usnesení a schválení usnesení: Bylo přečteno předsedou návrhové komise 

Janem Kesnerem. 

Pro - 26, Proti - 0, Zdržel se - 0.  

21. Závěr jednání: Poděkování předsedkyně za účast a práci pro jezevčíky.  

 

Předseda pobočky:      Ověřovatel zápisu: 
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USNESENÍ  
Klubová schůze Východočeské pobočky KCHJ ČR 

7.4.2024   
 
Klubová schůze regionu: 

1. Bere na vědomí: 

- zprávy výboru klubu o činnosti za uplynulé období 

- zprávu kontrolní komise za uplynulé období 

- zprávu kárné komise za uplynulé období 

- finanční zprávu za uplynulé období 

- zprávu o činnosti pobočky 

- ocenění členů pobočky 

 

2. Navrhuje: 

- Zdravotní testy dle Chovatelské rady Pro - 26, Proti - 0, Zdržel se – 0. 

- Zvýšení členského příspěvku pro členy do 70 let. Pro - 24, Proti - 0, Zdržel se – 2  

3. Schvaluje 

- Plán činnosti pobočky na další období 

- Volbu delegátů na KS: 

- Tobolka Štěpán, Pro - 22, Proti - 0, Zdržel se - 4 

- Jan Kesner, Pro - 26, Proti - 0, Zdržel se - 0. 

- Karel Bukovjan, Pro - 26, Proti - 0, Zdržel se - 0. 

- Michal Šedivka, Pro - 25, Proti - 0, Zdržel se - 1. 

- Kateřina Krčková, Pro - 25, Proti - 0, Zdržel se - 1. 

- Augustin Josef, Pro - 20, Proti - 0, Zdržel se - 6. Jako náhradník. 

 

- Volbu kandidátů nových orgánů klubu: 

- Veronika Chrpová: místopředsedkyně. Pro - 24, Proti - 0, Zdržel se - 2. 

- Monika Hnátek Illová: výcvikářka. Pro - 24, Proti - 0, Zdržel se - 2. 

- Jaroslav Horský: člen výboru – IT referent, jednatel. Pro - 25, Proti - 0, Zdržel se - 1. 

 

- Volbu rady pobočky: 

- Předseda: Monika Hnátek Illová  

- Člen: Kateřina Krčková  



- Člen: Jaroslav Horský 

 

 

Předseda pobočky:      Ověřovatel zápisu: 


